
 

 

                                  Kulturelt Samråd i Høje-Taastrup Kommune 

Referat af møde den 28. november 2023 i Medborgerhuset. 
Deltagere: 

Ruth Trier      Kunstforeninger 

Anette Dahl Nielsen                    Sang- og danseforeninger 

Birgit Larsen                                 Øvrige foreninger  

Jette Thomsen    Teaterforeninger 

Merethe Klint      Forældrerepræsentant for Musikskolens bestyrelse                          

Torben Just            Musikforeninger 

Irene Hansen                                Brugerrådet 

Mia Keinicke     Bibliotekerne 

Stine Vad Johansen                      Fritids- og Kulturcentret  

Afbud: 

Jakob Ganer Weigand Götz       Musik- og kulturskoleleder  

Forældrerepræsentant for Musikskolens bestyrelse                    

Velkommen til Torben Just, der blev valgt på repræsentantskabsmødet. 

1. Valg af mødeleder: 
Jette Thomsen 
 

2. Godkendelse af dagsorden: 
Godkendt 
 

3. Godkendelse af referat fra d. april 2023: 
Godkendt 
 

4. Orientering om referat fra repræsentantskabsmøde d. 7. november 2023: 
Jette oplæste referatet. Irene skal godkende derefter sender Stine det ud. 
 

5. Orientering fra Formanden: 
Formanden for mandags- og onsdagsaftener har forhørt sig om, hvorvidt de evt. hører til i KS. 
De bliver i VUS. 
 
Julefrokost d. 12/12-23 i Kulturcenteret. Kl. 15.00 til møde og derefter julefrokost. 
 

6. Orientering fra Fritids- og Kulturcentret: 
Vestegnens kulturuge (uge 37) er officielt nedlagt. 
Administrationen takker for det store arbejde foreningerne har lagt i afholdelsen. 
 



 

 

Stine været med Sune i Brande på inspirationstur. Flere unge deltog også. 
 

. 
7. Orientering fra Kulturinstitutionerne: 

Fra Mia: 
Delte forårsprogrammet ud. Meget spændende både for børn og voksne. 
 
Børneudlånet er steget med 36% siden 2019. 
Mia skal i aften fremlægge hvordan statusrapporten for bibliotekerne og kulturhusene virket. 
Hun fremsender power point. 
 
I 2024 vil bibliotekerne modtage støtte fr Egmontfonden til afholdelse af kurser for forældre, i disciplinen at 
læse højt.  
 
Der er stadig penge at søge til arrangementer i Åbenheden.  
Det må påpeges at forholdene ikke rigtig fungere omkring scenen og basketball banen. 
                                          
Fra Jakob: 
Musikskolen har 20% flere elever tilmeldt end sidste sæson. 
Jakob lover en snarlig rundvisning i Børne/Kulturhuset for KS. 
Planer om afholdelse af workshops i 2024 ned støtte fra Statens Kunstfond. 
 

8. Orientering fra Kulturelle Samråd i Danmark: 
Ingen Tema-møde r i 2024 
 
Der afholdes Kulturkonference ultimo sept. 2024 på Metalskolen i Jørlunde, lørdag/søndag. 
 

9. Evaluering af kulturpris og repræsentantskabsmøde 2023: 
Flot traktement leveret af Grennessminde 
 
Pænt fremmøde til Repræsentantskabsmødet. 

 
10. Evaluering af event i City2: 

Dårlig placering af scenen, da der var åbent fra 4 hjørner, dette virkede meget forvirrende og rodet. 
 

11.  Drøftelse af indhold til statusrapporten: 
Materiale fra udvalgene sendes til Ruth, som sætter det sammen. 
 

            Ansøgninger: 
Ingen ansøgninger til dette møde. 
Som skrevet sidst, hvis der findes lidt midler, gives de til Tværpilen og Folkedanserne. 

 
12. Kunstudvalget: 

a. Udvalget har d.d. været til møde angående forespørgsel fra rådhus om noget kunst til personale ind- 
og udgang. 
Vi har anbefalet 4 billeder af Eske Kath. 

b. KS vil støtte et projekt der styres af underviserne i billedkunst på Læringshuset. Blivende kunst 
produceret med børnene. 



 

 

 
c. Udvalget vil også arbejde med en skulptur ved indgangen til biblioteket i Hedehusene, dette er 

blevet fremskudt da Fritid- og Kulturudvalget politisk har nedstemt det fremsendte forslag til 
udsmykning af Medborgerhuset. 

 
13.   PR- udvalget: 

Der skal arbejdes på et nyt USB-stik og en ny pjece. 
 

14. Foreningsudvalget: 
Intet 
 

15. Eventuelt: 
Intet 
 
Mødet sluttede kl. 16.30 
 
 

Næste møde d. 12.12.2024 i Kulturcenteret. 
Jette Thomsen 
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